
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 
den 15. juni kl. 18.00- 21.00, 2022 

 
 
 

 
STED: Hjallerup Skole 

 
 
Klokken 18.00 er der konstituering i den nye skolebestyrelse og det er kun 
de forældrevalgte, der deltager her. 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL     
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL Afbud 
Afbud 

Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Maria Toft 

HJ  
Afbud 

   

Helle-Marie Kristensen 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL Afbud 
Afbud 

   

 
 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

 
18.30-19.00   

1. Referat og opsamling fra sidste møde.  
    
 

  
 

1. Referat og opsamling fra sidste møde 
Der var ingen bemærkninger til det ud-
sendte referat. 



Side 2 
 

 
 

2. Sager 
 

Ansættelse af ny distriktsleder 
Hvordan går processen? 
 
 
 
 
 
Høring på omprioriteringsforslag 
(bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
Datoer for bestyrelsesmøder næste 
skoleår. 
 

 
 
Kl.19.00-19.30 

3. Orientering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

2. Sager 
 
Ansættelse af ny distriktsleder 
Der har været afholdt første samtalerunde 
mandag d. 13/6. 
Der er 2 kandidater som er gået videre til 
anden samtalerunde, som afholdes tors-
dag d. 23/6. 
 
Høring på omprioriteringsforslag 
Omprioriteringsforslaget er ikke ændret 
siden forhøringen, og BÆK fremlagde 
derfor et høringssvar, som var enslydende 
med det, som skolebestyrelsen indsendte 
ifm. forhøringen. 
Bestyrelsen tilsluttede sig forslaget til hø-
ringssvar. 
 
Datoer for bestyrelsesmøder næste 
skoleår 
Mødet d. 12/12-2022 flyttes til d. 13/12-
2022. 
 

 
3. Orientering 

 
Projekt vedr. mellemformer 
Casper Bue fremlagde den mellemform, 
som vi afprøver i Distrikt Hjallerup i sko-
leåret 2022/2023. 
 
Projektet går ud på at styrke alle børns 
deltagelsesmuligheder gennem medar-
bejdere fra K-klassen, som kan deltage i 
undervisningen i almenskolen og gennem 
gode eksempler og vejledning kan bidra-
ge med viden og erfaringer, som kan væ-
re med til at hjælpe de lærere i almensko-
len, som har elever med særlige behov. 
Der er samlet set afsat et timetal svarende 
til en hel lærerstilling i projektet. 
 
Bestyrelsen udtrykte stor interesse for 
projektet og glæder sig til at følge det i 
løbet af det kommende skoleår. 
 
Projektbeskrivelsen sendes ud sammen 
med referatet. 
 
 
 
 



Side 3 
 

Næste års planlægning 
Hvor er vi nu? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO.  

       
 
 

4. Formanden 
 
  
3 punkter til Facebook 

 
 
            

Næste års planlægning 
 
Klokkerholm 
Skemaer og fagfordeling er lavet. Der er 
ansættelsessamtaler til 6 ledige stillinger i 
uge 25. 
 
Flauenskjold 
Der er ansat en ny skolepædagog, som 
skal være med til at løse opgaven om-
kring særligt 0. årgang. 
Der er desuden et ledigt barselsvikariat, 
hvor der er samtaler i uge 25. 
Peter har involveret sig i en drøftelse, 
hvor der er en politisk aktiv borger i 
Flauenskjold, som har meldt ud at han 
forventer skolelukninger i kommunen. 
Peter har inviteret ham på en kop kaffe, 
så man kan åbne op for en snak om, 
hvordan man undgår usikkerhed omkring 
de små skoler. 
 
Hjallerup 
Der er lavet skema og opgaveoversigter, 
men der mangler stadig nogle få enkelte 
detaljer ift. næste skoleårs planlægning. 
 
SFO’erne 
Der arbejdes med sommerferieplaner, så 
bemandingen passer med antallet af børn 
i løbet af sommerferien. 
Det er blevet besluttet at genopslå den le-
dige pædagogstilling i Hjallerup SFO. 
Der er fuld gang i informationsmøder 
med forældre til kommende børn.   
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 
Se punktet ovenfor. 

 
 

4. Formanden 
Heidi orienterede om interview med P4-
Nordjylland, som gerne ville have en ud-
talelse om vores bekymring ift. den nye 
rammeaftale for nybyggeri i kommuner-
ne. 
 
Der er indkaldt til møde d. 29/6 for at 
drøfte trafiksituationen på Præstevænget 
om morgenen. BÆK, MR og Heidi Sel-
mer deltager i mødet. Vi håber, at der kan 
findes nogle gode løsninger, som kan 



Side 4 
 

forbedre trafiksituationen omkring Præ-
stevænget om morgenen. 
 
3 punkter til Facebook 
- Konstituering af den nye skolebesty-

relse 
- Skolebestyrelsen ønsker en rigtig god 

sommer. 
 

 
 

5. Emner/punkter til næste bestyrelses-
møde 

 
 

6. Eventuelt. 
 

 
5. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
Intet 

 
6. Eventuelt 

Intet 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er mandag den 
22. august kl. 18.30 på Hjallerup Skole. 
 

 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


